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Abstract (en)
[origin: WO9202627A1] A corynebacteria integron is characterized in that it comprises a gene ensuring efficient selection in the said corynebacteria
and a homologous sequence of the genome of the said corynebacteria, said sequences having been adapted to said bacteria. Application is found
particularly in the production of proteins by the culture of corynebacteria transformed by said integron when it comprises a sequence coding for a
protein of interest.

Abstract (fr)
La présente invention concerne un intégron de corynébactérie caractérisé en ce qu'il comporte: un géne assurant une sélection efficace dans ladite
corynébactérie, une séquence homologue du génome de ladite corynébactérie, lesdites séquences ayant été adaptées a ladite bactérie. Application
notamment a la production de protéines par culture de corynébactéries transformées par ledit intégron lorsqu'il comporte une séquence codant pour
une protéine d'intérét.
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